
پرسپولیس در هفتمین بازی خود در لیگ مقابل ملوان در انزلی متوقف شد آن 
هم در روزی که سپاهان نتوانست در قائمشهر از سد نساجی عبور کند. شاگردان 
یحیی گل محمدی در حالی دو امتیاز این مسابقه را از دست دادند که پیش تر 
مقابل ذوب آهن در تهران هم متوقف شـــده بودند و این امتیازات ازدســـت رفته 
در ادامه لیگ می تواند برای این تیم دردسرساز شود. در کنار این مساله نباید از 
حواشی اطراف سرخپوشان هم به سادگی گذشت. مشکلات مالی در هفته های 
اخیر غیر از اینکه حواشی زیادی برای پرسپولیس داشته حالا نشان می دهد در 
افت فنی این تیم هم بی تاثیر نبوده است و این موضوعی است که یحیی پیش 
از این در موردش هشدار داده بود. در این میان یحیی گل محمدی و شاگردانش 
قبل از بازی با استقلال تاجیکستان تصمیم گرفتند حداقل برای مدتی در مورد 
مسائل مالی صحبت نکنند تا از سوی منتقدان شان نقد نشده و هواداران را نیز 
ناراحت نکنند اما با این حال هر روز در تمرینات و اردوی های تیم شان سخت 
پیگیر پاداش های معوقه خود هستند. در آن سو نیز باشگاه پرسپولیس در حال 
رایزنی با بانک شهر است تا بتواند 35 میلیارد تومان از سپرده اش از فروش سهام 
را برداشت کرده و پرداختی به اعضای تیمش داشته باشد. نکته قابل توجه اینکه 
درویش برای اینکه باز هم بدقول نشود این بار برای پرداختی ها زمان تعیین نکرده 

و فقط تاکید داشته که در تلاش است تا در اولین فرصت این کار انجام شود. 

   ادعای سرخپوشان در رختکن
پرسپولیس فکرش را نمی کرد که بازی با ملوان تا این حد برای آنها سخت باشد. 
در همین راســـتا بعد از بازی با این تیم سرخپوشـــان در رختکن ضمن تمجید 
از مهـــدی تارتـــار و تیمـــش اعتراف کرده اند که یکی از ســـخت ترین بازی های 
چند سال اخیر خود را پشت سر گذاشته و تحت تاثیر دوندگی و جنگندگی 
بازیکنان جوان ملوان قرار گرفته اند. آنها همچنین مدعی شده اند که هیچ تیمی 
در لیگ توانایی شکســـت ملوان را در انزلی ندارد و ســـپاهان و اســـتقلال هم در 
مقابـــل ایـــن تیم امتیاز از دســـت خواهنـــد داد. در این میان یحیی هم تقریبا با 
گردانش هم عقیده بوده و او هم تمجید ویژه ای از تیم ملوان داشت. مساله  شا
گران انزلی چی  دیگری که آنها را تحت تاثیر قرار داده بود، نحوه حمایت تماشا
از تیم شهرشان بود. درواقع از معدود بازی هایی بود که پرسپولیس در ورزشگاه 
گران حامی تیم ملوان بوده و در کل  حریف غریبه بود و تقریبا 90 درصد تماشا

جریان بازی به شدت تیم محبوب شان را تشویق می کردند. 

   سرخپوشان بالاخره ناهار خوردند!
پرسپولیس بعد از بازگشت از انزلی پیش از ظهر روز گذشته یک جلسه تمرین نسبتا 
سنگین داشت. البته نفرات اصلی ریکاوری داشتند و بعد از آن به استخر و سونا 
رفتند. یحیی به خاطر نزدیکی بازی با تیمش با صنعت نفت آبادان که پنجشنبه 
این هفته در ورزشگاه آزادی برگزار خواهد شد، فردا را به شاگردانش استراحت نداد 
و سرخپوشان تا آخر هفته هر روز تمرین خواهند داشت. شاگردان یحیی که یک 
روز قبـــل از دیـــدار با ملوان با پخش عکس ناهار خود )ســـیب زمینی و تخم مرغ( 
حسابی برای باشگاه و البته خودشان حاشیه ساز شده بودند روز گذشته در پایان 
تمرین ناهار سفارش شده توسط باشگاه را میل کردند تا بیشتر از این سوژه نشوند. 

   چرا ترابی نیمکت نشین شده است؟
مهدی ترابی که یکی از بهترین های دو بازی دوســـتانه تیم ملی با بلغارســـتان 
و آنگولا بود بعد از بازگشـــت از این اردو در اوایل بازی پرســـپولیس و النصر از 
یکن  ناحیه مچ پا دچار مصدومیت شـــد و مدتی را دور از میادین بود. این باز

تقریبا دو هفته ای می شود که بهبود پیدا کرده اما در سه بازی اخیر سرخپوشان 
یکن تعویضی به میدان آمده است. در این مورد پیگیری ها نشان  به عنوان باز
داد که یحیی در نظر دارد به خاطر فشردگی بازی ها در مورد بازی دادن به ترابی 
یکن در خطر مصدومیت شدید  احتیاط کند. از این جهت که مچ پای این باز
بوده و به این خاطر نباید خیلی روی آن فشـــار بیاورد. در کنار این مســـاله نیز 
بازیکنان جانشین ترابی عملکرد خوبی در بازی های اخیر از خود ارائه داده اند و 
یحیی قصد دارد آنها را در اوج نگه داشته و بیشتر بازی دهد. مخصوصا اینکه 
پرسپولیس باید تا قبل از آغاز جام ملت ها همه بازی های خود در نیم فصل اول 
را در کنار بازی های آسیایی اش به اتمام برساند. یکی از دلایلی هم که باعث 
یکنان اصلی اش را بین دو نیمه تعویض کند  شده یحیی در بازی های اخیر باز

همین فشردگی مسابقات و جلوگیری از آسیب دیدگی احتمالی آنها است. 

   فعلا از زمین تمرین دوم خبری نیست
اواسط فصل گذشته بود که یحیی گل محمدی به مدیران باشگاهش پیشنهاد 
آماده کردن یک زمین چمن دیگر در ورزشـــگاه شـــهید کاظمی را داد که اتفاقا 
خیلی از این موضوع اســـتقبال شـــد اما با گذشـــت یک سال از این قضیه هنوز 
اتفاق خاصی رخ نداده است. موردی که یحیی چند هفته پیش هم بابت آن 
گلایه داشت. در حال حاضر شرایط زمین تمرین سرخپوشان بد نیست اما با 
شـــروع فصل ســـرما و شـــدت گرفتن بارش برف و باران یحیی حتما یک زمین 

دیگـــر هم بـــرای تمرینات تیمش می خواهد. از این جهت 
که او نمی خواهد زمین چمن ورزشگاه کاظمی به خاطر 

برگـــزاری تمرینات مـــداوم در هوای بارانی و 
برفـــی کیفیت خود را از دســـت بدهد. 

باشگاه پرسپولیس مشکلات مالی را 

برای آماده کردن زمین چمن دیگر  در ورزشگاه شهید کاظمی بهانه کرده و فعلا 
هم برنامه ای برای این قضیه ندارد. از این رو این باشـــگاه به زودی زمین چمن 
دیگری را برای تیمش اجاره خواهد کرد تا سرخپوشان حداقل هفته ای یکی دو 
بار در آنجا تمرین کنند. هر چند فصل پیش هم این باشـــگاه زمین مجموعه 
ورزشـــی تهرانســـر را برای سرخپوشان اجاره کرد اما یحیی کلا چهار پنج جلسه 

تمرینات تیمش را به آنجا برد چراکه اعتقاد داشت چمن آنجا بلند است. 

   وضعیت نگران کننده امیری
وحید امیری با مصدومیت جزئی که از ناحیه همســـترینگ داشـــت تصمیم 
گرفت در بازی پرســـپولیس و النصر به میدان برود و در اواخر این بازی بود که 
همســـترینگش کش آمده و از زمین بیرون آمد. او برای بازگشـــت به میدان هم 
عجله کرد و سریع خودش را به تمرینات گروهی سرخپوشان رساند تا در بازی 
با الدحیل بازی کند که همین مســـاله حســـابی کار دســـتش داد. اما حالا خبر 
می رســـد که روند درمانی او خوب پیش نرفته و کادر پزشـــکی سرخپوشـــان هر 
هفته مجبور است زمان بازگشت او به تمرینات گروهی را به تعویق بیندازد. او 
هر چند روز یک بار وضعیتش مورد بررسی کادر پزشکی قرار می گیرد و شرایطش 
هم اکنون چندان مساعد نیست. به نظر می آید کاپیتان دوم سرخپوشان حداقل 
دو بازی آینده تیمش را هم از دست بدهد و حتی به بازی با سپاهان هم نرسد. 
گفتـــه نمانـــد کـــه اگر وضعیت او به همیـــن روال ادامه پیدا کند حتی ممکن  نا
اســـت در لیســـت نهایی امیر قلعه نویی برای جام ملت ها قرار نگیرد. هر چند 
او با اراده و پشـــتکار مثال زدنی اش 
بـــا روزی دو نوبـــت فیزیوتراپـــی 
ســـخت در تلاش اســـت زودتر 

بهبود پیدا کند. 

ووشوی ایران در بازی های آسیایی یکی از موفق ترین رشته های ورزشی کشورمان 
بود که در ســـاندا و کوراش موفق به کســـب مدال های ارزشـــمندی شد، اما تنها 
یک ووشو در بازی های آسیایی عدم نتیجه گیری در بخش تالو مردان  نقطه تار
بود. تالوی مردان ایران پیش از بازی های آســـیایی هانگژو تنها موفق به کســـب 
یـــک مدال برنز توســـط احســـان پیغمبـــری در بازی های آســـیایی 2010 گوانگژو 
شده بود، اما عملکرد جوانان ایران در رقابت های رده سنی پایه این امیدواری 
را ایجاد کرده بود که در این دوره نه تنها تالو دوباره موفق به کســـب مدال شـــود، 
بلکه حتی رنگ مدال نیز بهبود پیدا کند. اتفاقی که درنهایت رخ نداد و چهار 
ملی پـــوش اعزامـــی تالوی ایران دســـت خالی به ایران بازگشـــتند. فرشـــاد عربی 
سرمربی تیم ملی کشورمان که خود در دوران قهرمانی موفق به کسب نخستین 
مدال جهانی تالوی ایران در مســـابقات جهانی 2007 شـــد، درخصوص دلایل 
کامی تالو در بازی های آسیایی با »فرهیختگان« گفت وگو کرد. عربی در این  نا
کامی تالو در هانگژو را بعد از مسابقات  مصاحبه اعلام کرد که یکی از دلایل نا

قهرمانی جهان آمریکا اعلام خواهد کرد. 

عملکرد تالو ایران در بازی های آســـیایی رضایت شـــما را به عنوان سرمربی تیم 
ملی برآورده کرد؟ 

یکنان جوانان بود. به هر  یســـک ما در این مســـابقات اعزام دو باز بزرگ ترین ر
ی رده های پایه کار کرده بود  حال نسل عوض شده بود و فدراسیون سال ها رو
یکن رده جوانان خود را در اولین تجربه  و بر همین اساس تصمیم گرفتیم دو باز
یسک را ما متحمل شدیم و شاهین بنی طالبی و  بزرگسالان اعزام کنیم. این ر
حسین قبله نما به نوبه خود اجراهای خوبی داشتند. در کل بعد از کرونا و لغو 

، خیلی لطمه دیدیم. کشورهای شرقی به عنوان  تمام مســـابقات ووشو
رقبای ما در مسابقات سی گیمز و ورلد گیمز آمریکا شرکت کردند، در 
صورتی که ما نتوانستیم ویزا بگیریم. رقبای ما این تجربه ها را داشتند، 
امـــا بچه هـــای ما نزدیک به چهار ســـال میدان ندیـــده بودند و این در 

گر بی پرده بخواهم صحبت کنم، رقابت  عدم نتیجه گیری اثرگذار بود. انصافا ا
بسیار نزدیک و سنگین بود و بچه ها در حد توان اجراهای خوبی داشتند. 

قبل از مسابقات صحبت از تکرار مدال برنز تالو در بازی های آسیایی به عنوان 

تنها مدال این رشته بود و حتی پیش بینی مدال های خوش رنگ تری نیز می شد، 
اما به هیچ عنوان این اتفاقات نیفتاد. 

بـــدون تعـــارف با توجه به توانایی بچه هـــا و تمرینات، اجراهای موفق و بدون 
یادی از  خطایی داشـــتیم. یک خطا تنها احســـان پیغمبری داشت که نمره ز
او کسر شد، اما سایر بچه ها با توجه به توانایی های خود اجراهایی داشتند 
که از آنها توقع نداشتیم. درخصوص عدم کسب مدال باید بگویم رقبای ما 
قوی تر بودند و از طرفی واقعیتی وجود دارد که بعد از مسابقات جهانی آمریکا 
درخصوص آن صحبت خواهم کرد. متاســـفانه یک ســـری مسائل غیرفنی در 
ی های آســـیایی می تواند اثرگذار باشـــد که بعد از مسابقات جهانی حتما  باز

درخصوص آن صحبت می کنم. 

اعزام احسان پیغمبری به عنوان تنها دارنده مدال بازی های آسیایی به هانگژو 
یکی از اتفاقات عجیب بود. انتظار می رفت با توجه به جوانگرایی صورت گرفته 

یکن جوان اعزام می شد؟ جای پیغمبری نیز یک باز
ی برد.  احســـان در انتخابی ها همه را از لحاظ داور

مـــا یک چهارچوب  بـــرای انتخاب افراد تعریف 
کردیم و براساس انتخابی و داوری است و باید 
یم و نمی توانیم  طبـــق آن چهارچوب جلـــو برو
زیر آن بزنیم. در ســـاندا نیز همین طور اســـت 

و کســـی که در انتخابی درون اردویی برنده 
می شـــود، اعزام می شـــد. پیغمبری بعد از 
، در انتخابی ها شرکت کرد  قهرمانی کشور

و عملکـــرد خوبـــی داشـــت و نظر داوران و 
کمیته فنی را جلب کرد و توانست اعزام شود. 

کامـــی تالو در بازی های آســـیایی دوباره از نیاز به حضور مربی چینی  بعـــد از نا
برای موفقیت صحبت شد. نظر شما در این خصوص چیست؟

اصلا منکر این موضوع نمی شوم. هر مربی که بتواند به تالو ایران کمک کند باید 
گر  قطعا اینجا حضور داشته باشد و کار کند، اما با بهترین سرمربی دنیا نیز ا
روالی که بتواند به تالو کمک کند را نداشته باشیم، هیچ اتفاقی نخواهد افتاد. 

ید این روال وجود ندارد؟ یعنی اعتقاد دار
ی تالو کار می کنند و  با تیم ها و افرادی مســـابقه می دهیم که در کل ســـال رو
هیچ وقت تعطیلی ندارند. در اردوهای مقطعی که ما سه ماه قبل از مسابقه 
یم. لزوما آمادگی جسمانی و روانی برای  یم، امکان تغییرات پایه ای را ندار دار
گر ما  موفقیـــت کافـــی نیســـت. تغییـــر تکنیک و فـــن در تالو زمانبر اســـت و ا
یادی  می خواهیم عملکردی در حد رقبای خود داشـــته باشـــیم، باید هزینه ز

بدهیم تا انتظارمان نیز به همان شکل باشد. 

ید با شرایط فعلی حضور مربی چینی نیز تاثیرگذار نخواهد بود؟ پس اعتقاد دار
هیـــچ ادعایـــی در مربیگری نـــدارم. این موضوع را هـــم می توانیم بارها و بارها 
امتحان کنیم. اما به صورت مقطعی هیچ وقت در تالو جواب نمی گیریم. یعنی 
یم،  به صورت مقطعی برای حضور در یک مســـابقه ســـه چهار ماه اردو بگذار
اتفاق خاصی نخواهد افتاد. واقعیت این است در زمان علی نژاد و برای حضور 
در مســـابقات جهانی شـــانگهای که اولین تجربه مربیگری من در بزرگســـالان 
بود، قبل از اردوهای رســـمی، هر ماه 10 روز برای بچه ها اردو می گذاشـــتیم و 
20 روز نیز به آنها برنامه می دادیم. تیم های پایه و بزرگســـالان کشـــورهای رقیب 
همیشـــه در اردو هســـتند و هیچ وقت تعطیلی اردو ندارند، اما این روند برای 
ما خیلی هزینه دارد. تغییر ایجاد کردن در ورزشـــکار زمانبر اســـت و باید این 

ی تغییر کند که نمرات اجرا بالاتر برود.  تکنیک به قدر

یم. تصمیم  بعد از بازی های آسیایی ما قهرمانی جهان آمریکا را در پیش دار
درخصوص تعداد نفرات اعزامی تالو گرفته شده است؟

ما برای مسابقات جهانی دو ورزشکار اعزام خواهیم کرد. شاهین بنی طالبی 
و محمدعلی مجیری ملی پوشان ما هستند که هر دو در یک فرم شرکت 
خواهند کرد. با توجه به برگزاری مسابقات در آمریکا، سختی دریافت ویزا و 
بودجه فدراسیون به ناچار دو نفر را اعزام خواهیم کرد. با این وجود تمام تلاش خود 
را برای موفقیت می کنیم و نتیجه آمریکا خیلی چیزها را می تواند مشخص کند. 

ادعای سرخپوشان در رختکن: هیچ تیمی نمی تواند ملوان را در انزلی ببرد

امیریاحتمالابهسپاهانهمنمیرسد

فرشاد عربی، سرمربی ووشو تالو در گفت وگو با »فرهیختگان«: واقعیتی درخصوص عدم نتیجه گیری در هانگژو وجود دارد که بعد از مسابقات جهانی خواهم گفت

دوریچهارسالهازمسابقاتدرعملکردبچههاتاثیرگذاربود
 به صورت مقطعی در تالو نتیجه نخواهیم گرفت               نتیجه جهانی آمریکا خیلی چیزها را مشخص می کند
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

یک دروازه بان جانشین سلمانی یا پورعلی گنجی می شود؟

گلمحمدیبهفکرگلرخارجی
ی هـــای تیمـــش نگران  ســـرمربی پرســـپولیس به خاطـــر فشـــردگی باز
ی اســـت. اتفاقی که برای یاســـین  مصدومیـــت مهره هـــای تاثیرگذار
سلمانی، مرتضی پورعلی گنجی و وحید امیری رخ داد که دو نفرشان 
به نوعی فصل را از دست داده اند. اما یکی از نفراتی که یحیی خیلی 
نگران این است او را مدتی از دست بدهد، علیرضا بیرانوند است. 
دروازه بانی که یکی از ستون های اصلی پرسپولیس به حساب می آید 
و یحیی جانشین مطمئنی برای او ندارد. در شرایط فعلی هیچ  یک از 
ی در لیگ برتر را پیدا نکرده اند  گلرهای جوان پرسپولیس فرصت باز
ی با پیـــکان با وجود اینکه بیرانوند کمتر از 48  و حتـــی یحیـــی در باز
ی با قطر همراهی کـــرده بود، ترجیح  ســـاعت قبـــل تیم ملـــی را در باز
داد او را بـــه میدان بفرســـتد. امـــا قطعا با در پیش بودن جام ملت ها، 
بیرانونـــد حتـــی در نیم فصـــل هم فرصـــت آنچنانی برای اســـتراحت 
نخواهد داشت و طبیعی است که در این صورت خطر مصدومیت 
او را تهدید خواهد کرد. از این رو یحیی گل محمدی درنظر دارد که 
در نیم فصل حتما یک گلر به لیســـت تیمش اضافه کند. با توجه به 
اینکه سلمانی و پورعلی گنجی این فصل را از دست داده اند احتمالا 
یشـــان در نیم فصل از لیســـت سرخپوشان  اینکه یکی از آنها یا هر دو
یاد اســـت. از این رو یحیی می تواند دروازه بان خارجی  خارج شـــوند ز
بـــا تجربـــه جـــذب کند تا بتواند در مواقع لازم به علی بیرو اســـتراحت 
دهد. البته باید دید باشگاه پرسپولیس از نظر مالی توان جذب گلر 
خارجی را دارد. البته ممکن اســـت یکی از دروازه بان های داخلی تا 
قبـــل از نیم فصـــل مدنظر یحیی قـــرار گرفته و در فصل نقل وانتقالات 

زمستانی سرخپوش شوند. 

با دستور وزیر ورزش

متقیانومرادیهمپاداشمیگیرند
ی های پاراآســـیایی هانگژو به  پـــاداش قهرمانـــی و نایب قهرمانـــی باز
ی ها  ینب مرادی دو ورزشکار حاضر در این باز هاشمیه متقیان و ز
هم پرداخت می شود. درپی پس گرفتن مدال طلای هاشمیه متقیان 
ی های  ینب مرادی در ماده F56 پرتاب نیزه بانوان باز و مـــدال نقـــره ز
ی ها، کیومرث هاشمی، وزیر  ی باز پاراآســـیایی از سوی کمیته برگزار
ی ها  ورزش و جوانان دستور داد پاداش قهرمانی مدال طلای این باز
ینب مرادی  به هاشمیه متقیان و پاداش نایب قهرمانی مدال نقره به ز
)مبلغ مصوب آیین نامه تجلیل از قهرمانان( پرداخت شـــود. این در 
حالی است که این دو ورزشکار به دلیل دیر حاضر شدن در کال روم 
با اعتراض چینی ها مواجه شدند و درحالی که مدال های طلا و نقره 
را در مسابقه کسب کرده بودند و حتی حکم قهرمانی شان نیز صادر 
ی مسابقات اعتراض چینی ها  شده بود اما درنهایت مسئولان برگزار

را وارد دانستند و مدال این دو را پس گرفتند. 

داورزنی پس از مذاکره با 14 مربی خارجی:

بحثایرانییاخارجیبودن
سرمربیرانبستیم!

محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال در نشست کمیته فنی 
برای بررسی عملکرد تیم ملی و انتخاب سرمربی جدید این تیم گفت: 
»در زمـــان حاضـــر یـــک تیم با یک مربی صربســـتانی قهرمان المپیک 
می شـــود و اینکه ســـرمربی چه ملیتی داشته باشـــد، خیلی موردتوجه 
قرار نمی گیرد. بسیاری از مربیان والیبال ایران روی مربیان ایتالیایی 
کتور از عوامل  نظر دارند و می گویند چرا میان گزینه ها نیست. یک فا
موفقیت در ورزش، سرمربی است.« وی تصریح کرد: »برخی می گویند 
ایرانـــی و خارجـــی بودن ســـرمربی مهم نیســـت و عملکرد فرد موردنظر 
اهمیت دارد، پس ذهن خود را محدود نکنید به اینکه یک ســـرمربی 
سرشناس خارجی باید بیاید، مثلا آلکنو در زمان کوتاهی که داشت 
نتوانست به نتیجه مدنظر فدراسیون دست یابد، درنتیجه بحث ایرانی 
یا خارجی بودن سرمربی را نبستیم. با 14 سرمربی صحبت شده است 
که برخی مشکلی برای آمدن به ایران ندارند و برخی قرارداد باشگاهی 

دارند و در آینده شاید بتوانند سکان تیم ملی را به عهده گیرند.«

 مدیر ورزشگاه تختی: به زودی خبرهای خوبی
از این ورزشگاه می شنوید

میتوانیممیزبان
مسابقاتآسیاییهمباشیم

ورزشـــگاه آزادی در اســـفند امســـال درنظر دارد زمین چمن شـــماره 
یـــک خـــود را زیرکشـــت ببـــرد و در آن صـــورت تیم های پرســـپولیس و 
ی های خانگی خود را در ورزشـــگاه دیگری برگزار  اســـتقلال بایـــد باز
کننـــد. تنهـــا ورزشـــگاهی کـــه در تهران مجوز شـــورای تامیـــن را برای 
ی های اســـتقلال و پرســـپولیس دارد، ورزشـــگاه تختی  میزبانی از باز
است. در همین راستا محمدرضا مجیدی، مدیرعامل این ورزشگاه 
در گفت وگـــو بـــا »فرهیختگان« درباره آخریـــن وضعیت آنجا گفت: 
»خوشـــبختانه طبق سیاســـت ها و حمایت هایی که مدیرکل ورزش 
ی ورزشگاه خوب پیش رفته  اســـتان تهران داشـــته شرایط آماده ســـاز
اســـت. اول همیـــن مـــاه چمن هـــا را کوتاه کردیـــم و چمن هایی که در 
بانک چمن کاشـــته بودیم نیز شـــرایط خوبی دارد. همچنین درحال 
تعمیر اسکوربرد ورزشگاه هستیم که تا الان 50 درصد کار پیش رفته 
گر این روند ادامه پیدا کند ان شـــاءالله می توانیم از نیم فصل  اســـت. ا
ی هـــای لیگ برتر باشـــیم و حتی آمادگـــی میزبانی از  دوم میزبـــان باز

مسابقات آسیایی هم خواهیم داشت.« 
ی در این باره اضافه کرد: »هرچه هوا بیشتر به خنکی برود چمن ها  و
ساختار بهتری را پیدا خواهد کرد. خیلی مهم بود که ما ابتدا کارهای 
زیرساختی را به خوبی پیش ببریم که خوشبختانه این اتفاق رخ داد 
و مهم تر از همه توانستیم مشکل آب را حل کنیم. فراموش نکنید که 
ورزشگاه تختی حتی یک قطره آب هم نداشت که الان خوشبختانه 
از نظر آب تامین هســـتیم. متاســـفانه یک سری دوستان زود قضاوت 
کردند و تصاویری را از ورزشـــگاه نشـــان دادند که گویا هیچ اقدامی 
انجام نگرفته است. در راستای آماده سازی ورزشگاه برنامه رنگ کردن 
... هم خواهیم داشت که  میله و تعویض صندلی های آسیب دیده و
ی از شـــرایط ورزشـــگاه است.  آن موقع بهترین زمان برای تصویربردار
گـــر مشـــکل خاصی پیش نیاید به زودی خبرهـــای خیلی خوبی را از  ا
ورزشـــگاه تختـــی خواهید شـــنید.« مجیدی در خاتمـــه گفت: »لازم 
می دانم عنوان کنم که همین الان بیش از 500، 600 علاقه مند به فوتبال 
کادمی مجید جلالی فعالیت می کنند که تمرینات آنها در زمین  در آ
شماره 3 تختی برگزار می شود و کلاس های تئوری هم به صورت منظم 
 A ی است. به عنوان یک مربی فوتبال که دارای مدرک درحال برگزار
کادمی فوتبالیســـت های  آسیاســـت به شـــما قول می دهم از همین آ
خوبی در آینده ای نه چندان دور به کشورمان معرفی خواهند شد.« 

اخبار کوتاه


